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Po dvou letech se Brno opět stalo centrem obchodu s  ušlechtilou a  korozivzdornou 
ocelí. Mezinárodní veletrh Stainless 2025 je jednou z mála akcí svého druhu v Evropě 
a  potvrdil svou prestiž jako klíčová obchodní platforma pro odborníky, obchodníky 
a inovátory v tomto vysoce specializovaném průmyslovém segmentu.

Letošního ročníku veletrhu se zúčastnilo přes 
100  vystavovatelů z  20 zemí, přičemž podíl 
zahraničních vystavovatelů dosáhl 86 procent. 
Nejpočetnější zastoupení mělo Německo, 
následovaly Indie, Česká republika, Itálie, Čína, 
Nizozemí, Polsko a  Slovensko. Vystavovatelé 

jednali s odbornými návštěvníky z Evropy i Asie. 
Celkem přijelo do Brna přes tisíc specialistů, 
mezi nimi přibližně polovina zahraničních. 
Veletrh Stainless je tak z pohledu vystavovatelů 
i  registrovaných návštěvníků nejmezinárodnější 
akcí pořádanou na brněnském výstavišti.



Prezentace 
technologického  
vývoje i nových 
služeb

Veletrh opět poskytl výjimečnou 
příležitost pro hlubší navazování 
obchodních vztahů a  odbornou 
diskusi o  trendech v  oblasti 
korozivzdorných ocelí. Mezi klíčová 
témata patřily inovace výrobních 
procesů, rozšiřování sortimentu 
včetně  zpracovatelských služeb, 
ekologické zpracování nerezové 
oceli a optimalizace dodavatelských 
řetězců.
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Vystavovatelé prezentovali nejmodernější technologie, 
materiály a řešení. Do Brna zavítaly jak zavedené firmy, 
tak noví vystavovatelé  – společnosti Baopu Metal 
Material, DK Jones, Ratnadeep Metal And Tubes 
Limited, Scoda Tubes a Venus Pipes and Tubes. Tradičně 
největší zastoupení měli dodavatelé korozivzdorných 
ocelí a  hutních výrobků. Důležitou součást nabídky 
tvořily také prezentace firem dodávajících stroje, zařízení 
a vybavení pro úpravy a zpracování těchto materiálů.



Robert Nečas, jednatel, STAPPERT Česká republika 
spol. s r. o.
Vystavujeme tady každé dva roky. Jako distributoři 
nerezové a  korozivzdorné oceli pro český trh tady 
potkáváme naše partnery, a  to jak v  rámci nákupu, tak 
v  rámci prodejních aktivit. Využíváme této příležitosti 
a zákazníky si sem i sami zveme.

Tomáš Václavík, obchodní zástupce, Aperam Stainless 
Services & Solutions CZ s. r. o.
Veletrhu Stainless se účastníme, abychom ukázali naši 
přední pozici na světovém trhu. Výhodou letošního 
ročníku je i  fakt, že není v  termínové kolizi s  obdobným 
veletrhem v  Miláně. Ačkoli návštěvnost nedosahuje 
úrovně předchozích ročníků, účast nám i  tak dává smysl. 
Pravidelná prezentace na brněnském veletrhu je příležitostí 
potkat se jak s  klienty, tak s  našimi zahraničními kolegy 
z výrobních závodů v Belgii, Polsku a Lucembursku.

Ondřej Karpaš, marketing, CS STEEL a. s.
Na veletrhu Stainless jsme tradiční vystavovatelé, ale na 
letošní ročník jsme dali větší důraz i proto, že máme výročí 
15 let existence firmy. A  situace na trhu teď není růžová, 
proto je možnost dát o sobě vědět a získat nové zakázky 
důležitější, než kdy předtím.

Janet Albanese, obchodní manažerka, Cogne Acciai 
Speciali, Itálie
Potkali jsme tu hodně nových i  stávajících zákazníků 
a  myslím, že naše účast byla úspěšná. S  organizací 
veletrhu jsme spokojeni a moc se nám líbil včerejší večírek. 
Opravdu to musím pochválit, plánujeme přijet i příště.

Ernst an der Velde, manažer pro export, Dacapo 
Stainless BV, Nizozemí
Naše účast na tomto veletrhu je velmi důležitá pro náš 
byznys. Máme z  něj dobrý pocit, první den byl opravdu 
velmi hektický, což bylo výborné.
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Filippo Labo, marketingový manažer pro Evropu,  
SCODA Tubes Limited, Indie
Vystavujeme v Brně už potřetí a z letošního ročníku máme 
dobrý pocit, včera jsme měli několik příjemných jednání 
a  získali jsme pár dobrých kontaktů. Brněnský veletrh je 
profesionálně organizován a pro nás je důležité tady být, 
je to hezké okno na východoevropský trh.

Dennis Bröcker, vedoucí obchodního oddělení,  
BINDER EDELSTAHL, Německo
Veletrh je pro nás vždycky důležitý, protože se tady 
můžeme v uvolněné atmosféře potkat s lidmi, se kterými 
jsme v každodenním obchodním kontaktu. Příště se opět 
zúčastníme.

Bas Arendse, Account Manager, Roba Metals B. V., 
Nizozemí
Pro nás je tento veletrh opravdu dobrý, je to naše brána na 
východoevropský trh. Pokaždé tady najdeme něco, proč 
se za dva roky zase vrátíme.

Aadil Chadha, provozní ředitel, JYOTI Steel Industries, 
Indie
Veletrh Stainless byl skvělou příležitostí k setkání s novými 
zákazníky z  východní Evropy. Ohledně podmínek na 
trhu jsme velmi optimističtí. Přestože probíhá obchodní 
válka, máme pocit, že indičtí výrobci mají v Evropské unii 
obrovský prostor k uplatnění. A těšíme se, že se po dvou 
letech opět zúčastníme.



Shriya Pandita, manažerka obchodu a marketingu,  
ASR MET TECH PRIVATE LIMITED, Indie
Je skvělé potkávat tady nové obchodní partnery a nacházet 
nové obchodní příležitosti. Organizátoři veletrhu byli velmi 
vstřícní a oceňuji, jak dobře vše připravili.

Marcel Mol, manažer obchodu a exportu,  
PAUL MEIJERING, Nizozemí
Stainless je dobrý veletrh pro naše podnikání. Potkávám zde 
spoustu nových zákazníků, stejně jako některé obchodní 
partnery, které už znám. Veletrh je dobře zorganizovaný 
a líbil se nám i večírek.

Rosana Zhang, Sales, Jiangsu Chengyang Daming 
Stainless Steel Co. Ltd., Čína
Na veletrhu se nám velmi líbí. Party byla opravdu skvělá 
a byznys je dobrý.

Vladimír Ďurica, vedoucí pobočky, ITALINOX s. r. o.
Jako firma hodnotíme veletrh jako celkem úspěšný. Setkali 
jsme se s  mnoha dodavateli, naši účast samozřejmě 
vyhodnotíme až v následujících dnech.

Matt Jones, obchodní ředitel, DK Jones Ltd, Velká 
Británie
Brněnský veletrh nabízí velmi zajímavé cenové podmínky 
a také logisticky je pro nás účast snadná. Doprava z Velké 
Británie do Brna byla bezproblémová a  spolupráce 
s organizačním týmem veletrhu byla skvělá. Celkově máme 
velmi pozitivní zkušenost. Ve středu dopoledne dorazilo 
mnoho návštěvníků, absolvovali jsme několik jednání 
a setkali se jak s našimi stávajícími zákazníky, tak s novými 
potenciálními partnery.

Příští ročník se uskuteční 
v termínu 

7.–8. dubna 2027


